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Abstract (en)
[origin: WO9115644A1] The invention relates to a central locking installation for a motor vehicle with a transmitter (2) operating as a key and a
receiver (4) acting as a lock. When the transmitter (2) is actuated to close or open the door locks, a signal (3) is transmitted to the receiver (4) and
produces a control pulse (20) there. Each transmitter (2) has its own recognition signal and a stock of code words from which the code word is taken
in turn and transmitted. The receiver (4) assumes a transmitter allocation through the transmitter recognition signal. The basis of the invention is that
the transmitter (2) seeks its own transmitter recognition signal. This is done in that the transmitter recognition signal which is stored in a transmitter
store (12) and transmitted together with a code word is randomly generated. The receiver (4) has an evaluation circuit by which the transmitter
recognition signal is compared with those already stored and stored as a legitimate transmitter recognition signal in a receiver store (18) if not
already so stored.

Abstract (fr)
Une installation de verrouillage centralisé pour véhicules à moteur comprend un émetteur (2) qui sert de clé et un récepteur (4) qui sert de serrure.
Lorsque l'émetteur (2) est actionné afin de fermer ou d'ouvrir les serrures des portes, un signal (3) est transmis au récepteur (4), déclenchant une
impulsion de commande (3). Chaque émetteur (2) a sa propre caractéristique d'émission et un réservoir de mots de code dans lequel des mots de
code sont successivement prélevés et transmis. Le récepteur (4) procède à une allocation de l'émetteur sur la base de la caractéristique d'émission.
L'objet de l'invention est d'obtenir que l'émetteur (2) recherche sa propre caractéristique d'émission. A cet effet, une caractéristique d'émission est
aléatoirement générée dans l'émetteur, enregistrée dans une mémoire (12) d'émission et transmise avec un mot de code. Le récepteur (4) comprend
un circuit d'évaluation qui compare la caractéristique de l'émetteur avec des caractéristiques d'émission déjà mémorisées et la mémorise en tant
que caractéristique admissible d'émission dans une mémoire (18) du récepteur lorsqu'elle n'est pas encore mémorisée.
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